



**PROGRAMMATION À VENIR  
UPCOMING EVENTS**

**Célébrez la Fête du Manitoba! Celebrate Manitoba Day!**

**12 mai / May 12th 2018**

**12h à 16h / 12:00 p.m. - 4:00 p.m.**

**Coût d'entrée discrétionnaire**

**Admission by donation**



**Community BBQ communautaire**

**Musique avec / Live music with Erin Okrainec**

**13h à 15h / 1:00 p.m. - 3:00 p.m.**

**Chien chaud, croustilles et boisson**

**Hot dog, chips & drink**

**2,00\$**

**494 av Taché**

# DOORS OPEN WINNIPEG PORTES OUVERTES

## **BISCUITS ET CAVEAUX COOKIES AND CRYPTS**

26 mai / May 26th  
10h à 16h / 10 a.m. - 4 p.m.

Saviez-vous qu'autrefois ce couvent avait son propre caveau et y a logé et inhumé plusieurs sœurs grises. Combien de sœurs grises y ont été gardés jusqu'à temps qu'elles soient bougées dans le cimetière de la Cathédrale ?

Participez à notre jeu et courrez la chance de gagner un certificat cadeau de 50\$ pour la boutique du musée !

Pour Portes Ouvertes Winnipeg, le musée sera seulement ouvert le samedi 26 mai de 10 h 16 h.  
Les visites d'accès à l'ensemble du bâtiment (y compris le sous-sol, le caveau, le 3ème étage et le grenier) commencent à 10h et se déroulent toutes les demi-heures.

Oh - et des biscuits pour ceux qui jouent au jeu de devinettes.

Did you know the Convent has its own crypt where Grey Nuns were kept and inhumated? How many of them were kept in the crypt before being moved to the Saint-Boniface Cathedral's Cemetery?

Participate in our guessing game and enter for chance to win a \$50 gift certificate for the Musée's giftshop!

Open for Doors Open Winnipeg on Saturday May 26<sup>th</sup> only, from 10 am to 4 pm.  
Full-building access tours (including basement, crypt, 3<sup>rd</sup> floor and attic) begin at 10am and run every half hour.

Oh – and cookies for those who play the guessing game.



Copyright Â© 2018 Le Musée de Saint-Boniface Museum, All rights reserved.  
You are receiving this email because you joined our mailing list at our website or on Facebook.

**Our mailing address is:**  
Le Musée de Saint-Boniface Museum  
494 Taché Avenue  
Winnipeg, MB R2H 2B2  
Canada

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

MailChimp